
Az iroda informatikai hátterét az Ingatlan Forrás biztosítja. -- Tel.: 06-1/414-0667, www.ingatlanforras.hu, info@ingatlanforras.hu

Eladó Zártkert, 85 m2, 2 413 m2 telek, Rezi
34 500 000 Ft ( ~88 947 € )

Rezi külterületén eladó egy családi ház!

Adatlap sorszáma: #696900245

Szobák: 3

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Átlagos

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Cserépkályha - fa, szén

Építés éve: 1992

Kilátás: Udvari

Tájolás: Észak

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 - 400 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Nincs a közelben

Csatorna: Derítő

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: GG

Az Ön kapcsolattartója:

Bende Tünde
Területi képviselő

+36 30 214-7477
bendetunde.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálom ezt a Rezi külterületén lévő, 85 m2-es zártkerti ingatlant, ami

egy 2413 m2-es nagy telken helyezkedik el, amely már művelési ág alól kivont

terület. Elsősorban olyan személyeknek ajánlom, akik kikapcsolódni

szeretnének egy kis hétvégi házban, ahol kipihenhetik a rohanó élet fáradalmait

és a városi élet nyüzsgését, vagy olyanoknak,akik állandó lakhatásra keresnek

ingatlant egy ilyen kellemes és csendes környéken. Ébredjen a reggeli

napsütésre és élvezze a madarak csicsergését! Ez a csodás, nyugodt kis hely

kiválóan alkalmas erre! A ház alsó szintjén egy kis konyha található, valamint

egy nappali, mosókonyha és egy tároló is helyet kapott. A felső szinten pedig 2

szoba, valamint egy fürdőszoba található. Ebben a kis házban minden feltétel

adott akár az állandó lakhatásra is. Jelenleg is lakott. A fűtést az alsó szinten

kandalló, a felső szinten pedig cserépkályha és egy klima biztosítja, de van

lehetőség többféle fűtési alternatívára is. Víz, villany be van vezetve és deritő is

van. Kiépítésre került egy kamerarendszer is, így bármikor figyelheti otthonát ha

távol van. A telken gyümölcsfák, valamint egy nagyobb föld terület is található,

ami további lehetőséget ad gazdálkodásra, kertészkedésre. Hévíz és Keszthely

5-10 km-re található. Ha álmodott már arról, hogy saját birtoka legyen, ahol

élvezheti a csendet, nyugalmat és a friss levegőt, akkor ez tökéletes választás

Önnek!

Ez az ingatlan remek igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadóink számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet

egy ingyenes konzultációt követve! Legyen egy csodás és eredményes napja! 

https://youtu.be/8ps9BGGYCf8

https://youtu.be/fgv4JjgL4tY

Ich biete dieses 85 m2 große Privatgrundstück am Rande der Rezi zum Verkauf

an. Es befindet sich auf einem großen Grundstück von 2413 m2, das bereits vom

Anbau befreit ist. Ich biete es vor allem Menschen an, die sich in einem kleinen

Wochenendhaus von der Hektik des Stadtlebens erholen wollen, oder denen, die

einen dauerhaften Wohnsitz in einer so angenehmen und ruhigen Gegend

suchen. Lassen Sie sich von der Morgensonne wecken und genießen Sie das

Zwitschern der Vögel! Dieses hübsche, friedliche Plätzchen ist genau das

Richtige dafür! In der unteren Etage des Hauses befinden sich eine kleine Küche,

ein Wohnzimmer, eine Waschküche und ein Abstellraum. Im oberen Stockwerk

befinden sich 2 Schlafzimmer und ein Badezimmer. Dieses kleine Haus hat alle

Voraussetzungen für ein dauerhaftes Leben. Es ist derzeit bewohnt. Geheizt wird

mit einem Kamin in der unteren Etage und einem Kachelofen in der oberen

Etage, aber es gibt auch die Möglichkeit mehrerer Heizalternativen. Wasser und

Strom sind angeschlossen und es gibt eine Wasserversorgung. Außerdem gibt es

ein Kamerasystem, so dass Sie Ihr Haus jederzeit überwachen können, wenn Sie

abwesend sind. Auf dem Grundstück befinden sich Obstbäume und eine große

Fläche Land, die weitere Möglichkeiten für Landwirtschaft und Gartenarbeit

bietet. Hévíz und Keszthely sind 5-10 km entfernt. Wenn Sie schon immer davon

geträumt haben, ein eigenes Grundstück zu besitzen, auf dem Sie die Ruhe und

die frische Luft genießen können, dann ist dies die perfekte Wahl für Sie!

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für nähere Informationen und zur

Vereinbarung eines Besichtigungstermins rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen

oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an unsere Home Manager

Agenten! Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land!

Sollten Sie ein günstiges Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater

nach einem kostenlosen Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von

Banken das für Sie am besten geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen

schönen und produktiven Tag!

I offer for sale this 85 m2 private property in the outskirts of Rezi, located on a

large plot of 2413 m2, which is already exempted from cultivation. I offer it

mainly to people who want to relax in a small weekend house where they can

rest from the hustle and bustle of city life, or to those who are looking for a

permanent residence in such a pleasant and quiet area. Wake up to the morning

sunshine and enjoy the birdsong! This lovely, peaceful little place is perfect for

that! The lower level of the house has a small kitchen, a living room, laundry

room and a storage room. The upper level has 2 bedrooms and a bathroom. This

small house has all the conditions for permanent living. It is currently occupied.

The heating is provided by a fireplace on the lower level and a tiled stove on the

upper level, but there is also the possibility of several heating alternatives.

Water and electricity are connected and there is a water supply. There is also a

camera system so you can monitor your home at any time when you are away.

There are fruit trees on the plot and a large area of land, which gives further

possibilities for farming and gardening. Hévíz and Keszthely are 5-10 km away. If

you have dreamed of owning your own property where you can enjoy the peace,

quiet and fresh air, then this is the perfect choice for you!

This property is great right? For more detailed information and to arrange an

appointment please call! If you are looking to buy or sell, please feel free to

contact our Home Manager agents! We can help you achieve your goals,

anywhere in the country! Should you need a favourable loan offer, our advisors

will select the most suitable one for you from a wide range of banks, following a

free consultation! Have a wonderful and productive day!


